

Yellowknife Education District No. 1

5402 50 Avenue, YELLOWKNIFE NT X1A 2N6
yk1.nt.ca : yk1@yk1.nt.ca : Ph: 867-766-5050



Pictured: Trustee Tina Drew (left) was re-elected as Chairperson of Yellowknife Education District No. 1 (YK1) during the Board's Organizational Meeting on November 10, 2020. During the same meeting, Trustee Satish Garikaparathi was re-elected as Vice Chairperson.

- YK1 Trustees re-elected Tina Drew as their Chairperson and Satish Garikaparathi as their Vice Chairperson during the Organizational Meeting on November 10, 2020. Drew and Garikaparathi have been on the Board since 2015 and 2017 respectively, and have sat on numerous committees during that time. They were also active Parent Advisory Committee members before joining the Board. Trustees have a number of important tasks to accomplish this year, including the development of an updated strategic plan and the hiring of a new superintendent ahead of the next election in the fall of 2021.
- Chairperson Drew also acknowledged and congratulated Jennifer Kravitz of N.J. Macpherson School during the regular board meeting on November 10, 2020. Jen, who teaches junior kindergarten at the JK-5 school, was recently presented with a Prime Minister's Award for Excellence in Early Childhood Education. She was highlighted for demonstrating "leadership, exemplary early childhood education practices and a strong commitment to help build the foundation children need to make the best possible start in life." Jen was also celebrated for helping children learn and grow even when they're having a bad day. We're proud to have teachers like Jen in our schools. Congratulations!
- Chairperson Drew: Remembrance Day was first observed in 1919 to commemorate the armistice agreement that ended the First World War – dubbed "The War To End All Wars" – on November 11, 1918. As Jane Adams put it, "true peace is not merely the absence of war, it is the presence of justice". I'm also reminded of the Dene Law "be polite and don't argue with anyone" during this month of remembrance and reflection. Let's always remember to be good to one another.

UPCOMING EVENTS

November 16, 2020

PD Day: No School
JK-8 Students

November 16, 2020

SJF Report Cards
Sent Home

November 17, 2020

MHS PAC Meeting
6:30 p.m.

November 18, 2020

WMS PAC Meeting
6:30 p.m.

November 18-19, 2020

SJF Parent/ Student/
Teacher Interviews

November 23, 2020

JK-8 Report Cards
Sent Home

November 24-25, 2020

JK-8 Parent/ Student/
Teacher Interviews

November 26, 2020

PR Committee Meeting
District Office, 12:00 p.m.

November 27, 2020

No School: All YK1 Students
In Lieu of P/S/T Interviews

Approved Meeting Motions

- **11-6191-20:** Board Self-Evaluation Report

FINANCE

Jay Butler
Satish Garikaparathi
Al McDonald

PUBLIC RELATIONS

Terry Brookes
Al McDonald
John Stephenson

POLICY

Terry Brookes
Satish Garikaparathi
Rajiv Rawat

NWTTA NEGOTIATIONS

Jay Butler
Satish Garikaparathi
John Stephenson

NWTTA ADVISORY

Jay Butler
Rajiv Rawat

AUDIT

Terry Brookes
Rajiv Rawat

PAC ASSIGNMENTS 2020/2021

N.J. Macpherson School: Terry Brookes

École J.H. Sissons: John Stephenson

Range Lake North School: Satish Garikaparathi

Mildred Hall School: Al McDonald

École William McDonald Middle School: Jay Butler

École Sir John Franklin High School: Rajiv Rawat

Administration scolaire de district n° 1 de Yellowknife

5402, 50^e Avenue • Yellowknife, NT • X1A 2N6
yk1.nt.ca • yk1@yk1.nt.ca • Tél. : 867-766-5050



En photo : Tina Drew (à gauche) a été réélue comme présidente de l'administration scolaire de district n° 1 (YK1) lors de la réunion d'organisation du conseil le 10 novembre 2020, au cours de laquelle Satish Garikaparathi a aussi été réélu comme vice-président.

- Les administrateurs de YK1 ont réélu Tina Drew au poste de présidente et Satish Garikaparathi au poste de vice-président au cours de la réunion d'organisation du 10 novembre 2020. M^{me} Drew et M. Garikaparathi font partie du conseil d'administration depuis 2015 et 2017, respectivement, et ont siégé à de nombreux comités depuis. Avant de se joindre au conseil d'administration, ils étaient également des membres actifs du comité consultatif des parents. Cette année, les administrateurs doivent accomplir un certain nombre de tâches importantes, notamment l'élaboration d'un plan stratégique actualisé et le recrutement d'un nouveau surintendant d'ici la prochaine élection de l'automne 2021.
- La présidente Drew a par ailleurs félicité Jennifer Kravitz de l'école N.J. Macpherson pendant la réunion ordinaire du conseil d'administration du 10 novembre 2020. M^{me} Kravitz, enseignante de prématernelle à l'école qui accueille des élèves de la prématernelle à la 5^e année, a récemment reçu le Prix du premier ministre pour l'excellence en éducation de la petite enfance. Ce prix souligne son « leadership, ses pratiques exemplaires en éducation de la petite enfance et son fort engagement à transmettre aux enfants les connaissances de base dont ils auront besoin pour partir du bon pied dans la vie ». On a également salué ses efforts pour faciliter l'apprentissage et l'épanouissement des enfants même quand ils passent une mauvaise journée. Nous sommes fiers d'avoir des enseignants comme M^{me} Kravitz dans nos écoles. Félicitations!
- La présidente Drew a parlé du Jour du souvenir, qui a été souligné pour la première fois en 1919 afin de commémorer l'armistice du 11 novembre 1918 ayant mis fin à la Première guerre mondiale, surnommée la « guerre qui devait mettre fin à toutes les guerres ». Jane Adams a dit : « la véritable paix n'est pas l'absence de guerre, mais la présence de la justice ». M^{me} Drew a également cité la loi dénie « Soyez polis et ne vous disputez avec personne » en ce mois du souvenir et de la réflexion. Rappelons-nous toujours d'être gentils envers les autres.

ÉVÉNEMENTS À VENIR

16 novembre 2020

Journée pédagogique :
Congé pour les élèves
de la prématernelle à
la 8^e année

16 novembre 2020

Envoi des bulletins de
SJF

17 novembre 2020

Réunion du conseil consultatif
des parents de MHS
18 h 30

18 novembre 2020

Réunion du conseil consultatif
des parents de WMS
18 h 30

18 et 19 novembre 2020

Entretiens parents-élèves-
enseignants de SJF

23 novembre 2020

Envoi des bulletins de la
prématernelle à la 8^e année

24 et 25 novembre 2020

Entretiens parents-élèves-
enseignants de la
prématernelle à la 8^e année

26 novembre 2020

Réunion du comité des relations
publiques
Bureau du district, à midi

27 novembre 2020

Pas d'école pour les élèves de
YK1 en raison des entretiens
parents-élèves-enseignants

Motion approuvée à la réunion

- **11-6191-20** : Rapport d'autoévaluation du conseil d'administration

FINANCE

Jay Butler
Satish Garikaparathi
Al McDonald

RELATIONS PUBLIQUES

Terry Brookes
Al McDonald
John Stephenson

POLITIQUES

Terry Brookes
Satish Garikaparathi
Rajiv Rawat

NÉGOCIATIONS AVEC

LE NWTTA

Jay Butler
Satish Garikaparathi
John Stephenson

CONSULTATION DE

L'AETNO

Jay Butler
Rajiv Rawat

VÉRIFICATION

Terry Brookes
Rajiv Rawat

NOMINATIONS AUX CONSEILS CONSULTATIFS DES PARENTS POUR L'ANNÉE 2020-2021

École N.J. Macpherson : Terry Brookes

École J.H. Sissons : John Stephenson

École Range Lake North : Satish Garikaparathi

École Mildred Hall : Al McDonald

École intermédiaire William McDonald : Jay Butler

École secondaire Sir John Franklin : Rajiv Rawat